
Zápisnica č. 5/2018 
 

                         z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa: 11.10.2018      

v zasadačke obecného úradu o19,00 hod. 

 
Prítomná: Ing. Andrea Michalková, starosta obce  

Prítomní poslanci: Andrea Herteľová, Štefan Ružička, Veronika Tomková 

Ospravedlnení poslanci:  Martin Kallai 

Neospravedlnení poslanci:  Ing. Richard Hriš 

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Kontrola predchádzajúceho uznesenia  

4. Určenie overovateľov zápisnice 

5. Posedenie s dôchodcami 

6. Dotácia obce na CVČ mimo územia obce – stanovenie výšky pre rok 2019 

7. Ministerstvo financií – dotácia – stav realizácie 

8. LESY SR – dotácia – ukončenie realizácie 

9. Vyúčtovanie dotácie KSK 

10. Vyúčtovanie dotácie DHZO 

11. Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice – ukončenie realizácie 

12. MŠ – stav realizácie, revízie elektrického pripojenia, projekt vykurovania 

13. Územný plán obce Slanec – zmeny a doplnky – výstavba hrádze v k.ú. Nový Salaš, Slanec, Kalša 

14. Úprava rozpočtu 

15. Rôzne  

 

K bodu 1./ Otvorenie zasadnutia  
Starostka obce Ing. Andrea Michalková privítala prítomných a oboznámila ich, že jeden poslanec 

ospravedlnil svoju neúčasť.  

 

K bodu 2./ Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka obce dala hlasovať o programe 26. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
 

  Hlasovanie: 

 

Prítomní: 3 Veronika Tomková, Štefan Ružička, Andrea Herteľová 

Neprítomní: 2 Ing. Richard Hriš, Martin Kallai 

Za: 3 Veronika Tomková, Štefan Ružička, Andrea Herteľová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 3./ Kontrola predchádzajúceho uznesenia 

Pani starostka informovala prítomných o ukončenom verejnom obstarávaní na Stavebné úpravy miestnej 

komunikácie v obci Nový Salaš.  
 

 

 K bodu 4./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
Starostka obce určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice nasledovne: 

Zapisovateľ: sl. Andrea Herteľová 



Overovatelia zápisnice: sl. Andrea Herteľová, p. Veronika Tomková  

 

K bodu 5./ Posedenie s dôchodcami 
Starostka obce informovala členov OZ o možnom termíne posedenia s dôchodcami. Navrhnutý bol dátum 

3.11.2018. Členovia OZ hlasovali za čerpanie finančných prostriedkov na občerstvenie a darčeky pre akciu 

posedenia s dôchodcami, na ktorú so pozvaní aj aktivační pracovníci.  

 
Hlasovanie: 

 

Prítomní: 3 Veronika Tomková, Štefan Ružička, Andrea Herteľová 

Neprítomní: 2 Ing. Richard Hriš, Martin Kallai 

Za: 3 Veronika Tomková, Štefan Ružička, Andrea Herteľová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
 

K bodu 6./ Dotácia obce na CVČ mimo územia obce – stanovenie výšky pre rok 2019 

 

Starostka obce informovala členov OZ o potrebe odsúhlasiť výšku dotácie na CVČ mimo územia obce pre 

rok 2019. Navrhnutá bola čiastka 40,- Eur / na žiaka, teda rovnaká ako pre rok 2018. Členovia OZ 

jednohlasne odsúhlasili výšku svojím hlasovaním:  

 
Hlasovanie: 

 

Prítomní: 3 Veronika Tomková, Štefan Ružička, Andrea Herteľová 

Neprítomní: 2 Ing. Richard Hriš, Martin Kallai 

Za: 3 Veronika Tomková, Štefan Ružička, Andrea Herteľová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

    

K bodu 7./ Ministerstvo financií – dotácia – stav realizácie 

 

Starostka obce informovala členov OZ, že na Ministerstvo financií bola zaslaná žiadosť o zmenu účelu 

poskytnutej dotácie z Rekonštrukcie miestnych komunikácií na Rekonštrukciu priestorov pre MŠ v obci 

Nový Salaš. Starostka obce informovala členov OZ o začatom verejnom obstarávaní na rekonštrukciu 

priestorov pre MŠ v obci Nový Salaš – stavebné úpravy.  

 

 

K bodu 8./ LESY SR – dotácia – ukončenie realizácie 

 

V bode 8 starostka obce informovala členov OZ o ukončenej realizácii stavebných úprav miestnej 

komunikácie.   

 



 
 

K bodu 9./ Vyúčtovanie dotácie KSK 

V bode 9 starostka obce predložila členom OZ vyúčtovanie dotácie 1000,- Eur, ktoré poskytol Košický 

samosprávny kraj na organizovanie Dňa obce Nový Salaš.  
 

K bodu 10./ Vyúčtovanie dotácie DHZO  

V bode 10 starostka obce predložila členom OZ vyúčtovanie dotácie 3000,- Eur, ktoré poskytla Dobrovoľná 

požiarna ochrana SR obci na zabezpečenie materiálno-technického vybavenia DHZO Nový Salaš.  
 
K bodu 11./ Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice – ukončenie realizácie  

V bode 11 starostka obce informovala členov OZ o ukončenej realizácii projektu Rekonštrukcie hasičskej 

zbrojnice.  

 

K bodu 12./ MŠ – stav realizácie, revízie elektrického pripojenia, projekt vykurovania 

V bode 12 informovala starostka obce o prebiehajúcich prácach na materskej škole, o riešení revízie 

elektrického pripojenia (VSD), novej zmluve na odberné miesto (VSE). Členovia OZ diskutovali o spôsobe 

vykurovania v priestoroch MŠ, zhodli sa na podlahovom kúrení a jednohlasne odsúhlasili čerpanie 

peňažných prostriedkov pre vykurovanie.  

 
Hlasovanie: 

 

Prítomní: 3 Veronika Tomková, Štefan Ružička, Andrea Herteľová 

Neprítomní: 2 Ing. Richard Hriš, Martin Kallai 

Za: 3 Veronika Tomková, Štefan Ružička, Andrea Herteľová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 13./ Územný plán obce Slanec – zmeny a doplnky – výstavba hrádze v k.ú. Nový Salaš, Slanec, 

Kalša 

V bode 13 informovala starostka obce členov OZ o zmenách v územnom pláne obce Slanec, súčasťou 

ktorých je aj vybudovanie hrádze v katastroch obcí Slanec, Nový Salaš a Kalša. Po diskusii členovia OZ 

jednohlasne odsúhlasili výstavbu hrádze aj v k.ú. Nový Salaš.   

 
Hlasovanie: 

 

Prítomní: 3 Veronika Tomková, Štefan Ružička, Andrea Herteľová 

Neprítomní: 2 Ing. Richard Hriš, Martin Kallai 

Za: 3 Veronika Tomková, Štefan Ružička, Andrea Herteľová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

 



K bodu 14./ Úprava rozpočtu 

V bode 14 predložila starostka obce členom OZ návrh na úpravu rozpočtu, a to hlavne z dôvodu 

poskytnutých dotácií v roku 2018 a malých úprav: 

 

DHZO 3000,- Eur 

Ministerstvo financií 5000,- Eur  

Ministerstvo vnútra 24 780,40 Eur 

KSK 1000,- Eur 

PPA 35631,98 Eur 

 

Členovia OZ jednohlasne odsúhlasili a schválili úpravu rozpočtu v predloženom znení.  

 
Hlasovanie: 

 

Prítomní: 3 Veronika Tomková, Štefan Ružička, Andrea Herteľová 

Neprítomní: 2 Ing. Richard Hriš, Martin Kallai 

Za: 3 Veronika Tomková, Štefan Ružička, Andrea Herteľová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 15./ Rôzne 

V bode Rôzne informovala starostka obce členov OZ o uznesení zo zasadnutia vlády SR v obci Ploské, kde 

obci Nový Salaš boli odsúhlasené peňažné prostriedky vo výške 12 000,- Eur na rekonštrukciu priestorov pre 

MŠ v obci Nový Salaš.  

Starostka obce informovala členov OZ o podanom projekte na Program obnovy dediny – cesta na ihrisko 

o podaní žiadosti o regionálny príspevok Najmenej rozvinutých okresov – rekonštrukcia priestorov pre MŠ 

v obci Nový Salaš.  

 

 

V Novom Salaši, dňa 11.10.2018 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

............................................ 

      Andrea Herteľová 

 

 

............................................ 

        Veronika Tomková 

         

            

........................................... 

        Andrea Herteľová 

          zapisovateľka                    


